
Dobrý den, psycholožka, která se externě věnuje části našich dětí, jako kvalifikovaná terapeutka 

spolupracuje se zvířecí farmou provozující mimo jiné hipoterapii. K čemu je to dobré a proč by to 

mohlo být prospěšné?  

Protože naše děti milují zvířata. Ne pouze tak, že je hladí nebo na nich jezdí. Baví je se o ně starat. 

Hipoterapie je funkční metoda, jak pomoci dětem překonat prožitá traumata jako jsou násilí na nich 

či jejich blízkých, nedostatek péče, hygieny, absence jakéhokoliv pocitu bezpečí, apod.  

Hipoterapie při odborném vedení pomáhá pracovat s nervovou soustavou, zklidňuje a zlepšuje 

celkovou psychiku. 

Dětský domov se všemi dostupnými možnostmi snaží s dětmi pracovat a pomáhat jim. Ale 

neobejdeme se bez pomoci jiných. Některé aktivity jsou zdarma nebo je pro nás platí stát. Na něco 

musíme peníze získat. Vedle sportu jsou zvířata nejoblíbenější záliba. Byli bychom rádi, kdyby naše 

děti tuto možnost vyžití mohly pravidelně využívat.  

 

 

 



  


